
Zápis ze zasedání AS TF JU ze dne 15. 5. 2024 

 

Řádné zasedání AS TF JU (od 16:00) 

Místopředseda J. Pavelčík zahájil zasedání 

 

Přítomni (bez titulů): H. Donéeová, M. Ehrlichová, J. Fošum, T. C. Havel, B. Landová,  

J. Nota, J. Pavelčík, S. Suda, H. Zbudilová, V. Zvánovcová  

 

Omluveni (bez titulů): M. Klapetek, K. Mašková 

 

Hosté (bez titulů): děkan M. Opatrný (příchod 16:00 hod.), H. Timrová (tajemnice, příchod 

v 16:00 hod.), D. Matušová (referentka ekonomického oddělení) 

 

Průběh jednání: 

Místopředseda J. Pavelčík zahájil zasedání, konstatoval usnášeníschopnost a vyzval  

ke schválení programu zasedání AS TF JU:  

 

Program: 

1) Výroční zpráva o hospodaření TF JU za rok 2023 

2) Různé - akce iniciativy Hodiny pravdy 

 

Hlasování o programu: PRO:  10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

 

Program jednání byl jednohlasně schválen. J. Pavelčík předal slovo M.Opatrnému  

a H. Timrové.  

 

2) Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023  

Pan děkan a paní tajemnice fakulty poděkovali za pozvání na AS TF JU. Děkan uvedl výroční 

zprávu o hospodaření a předal slovo paní tajemnici, požádal o představení hospodaření TF JU 

2023. Paní tajemnice rozdělila strukturu výroční zprávy, vysvětlila význam a nutnost projednání 

a další postup zprávy. Rok 2023 byl rokem nárůstu výdajů, ale zároveň zisku. Přehledně byly 

představeny konkrétní veličiny rozpočtu a porovnání s rokem 2022. Navýšení rozpočtu oproti 

roku 2022 bylo mírné. Paní tajemnice detailně analyzovala jednotlivé položky, vysvětlovala 

jejich hodnotu. Upozornila na fakt, že VŠ získaly možnost dotací na vyrovnání energetické 

krize. Přínosem roku 2023 byly i konkrétní projekty TAČR, GAČR PPSŘ, FSP a kurzy CŽV. 

Paní tajemnice upozornila na důležitost vlastního financování (projekty, granty). Dále byla 

zhodnocena důležitost vlastních výnosů tzv. doplňková činnost, což zaujímají např. tržby 

z CŽV, stejně tak jsou důležité vzdělávací kurzy. Jeden z vedlejších výnosů je pronájem TF JU 

(fakulta je v pronajímání obezřetná a důsledně vybírá pronajímatele).  

Jako další položka byly představeny výlohy fakulty – nákupy publikací a knih, ty byly 

přednostně zakoupeny z grantů a projektů. Majetek, zvlášť PC, byl pořízen ze specifických 

projektů. Jako velmi důležitou částku uvedla tajemnice fakulty náklady na energii TF JU. 

Zmínila také energetické úspory, díky kterým je TF JU na stejné úrovni nákladů jako v roce 

2022. Položka mzdy byla v roce 2023 tzv. zapuštěna do určitých projektů. 

Položka stipendia je především otázkou položky stipendií pro doktorandy.   

 

Paní tajemnice reagovala na konkrétní dotaz M. Ehrlichové, týkající se účasti TF na režijních 

nákladech rektorátu, a zvlášť ocenila jeho snahu vše podrobně a pečlivě vysvětlit.  



Na závěr paní tajemnice shrnula systém fondů, kterými TF JU disponuje. V rámci závěru byl 

představen hmotný majetek TF JU a jeho celková částka. Paní tajemnice zhodnotila roční 

hospodaření 2023 jako úspěšné.  

Paní tajemnice reagovala na dotaz pana místopředsedy na cenu za jednotku plynu. Výše částky 

byla uvedena na pravou míru.  

 

Žádné další dotazy vznesené nebyly.  

 

Členové AS TF pak hlasovali o schválení výroční zprávy.  

Výsledek hlasování AS TF JU: 

PRO: 10  PROTI: 0 ZDRŽEL/A  SE: 0 

 

AS TF JU schválil Výroční zprávu o hospodaření TF JU za rok 2023.  

 

Pan místopředseda poděkoval panu děkanovi a tajemnici za jejich účast na zasedání  

a představení výroční zprávy.  

Paní tajemnice spolu s referentkou ekonomického oddělení opustily místnost. 

 

2)Různé 

 

Paní předsedkyně AS upozornila na iniciativu Hodina pravdy, která se týká kolapsu systému 

VŠ; důsledně byly představeny konkrétní body akce a jak je možné tuto akci podpořit. Dále 

upozornila, že by bylo dobré mít centrální rozesílání zpráv do akademických obcí.  

Slovo bylo předáno panu děkanovi, který popsal zasedání představitelů Asociace děkanů TF 

ČR a koordinaci jejich společného postupu v této věci. Paní předsedkyně uvedla možnosti,  

jak dále postupovat v součinnosti s AS JU a nabídla možnost kontaktování jeho předsedy  

dr. Dvořáka v této záležitosti.  

 

Dále do Různého – organizace AS TF JU – příští zasedání AS TF JU je naplánováno na středu 

19. 6. 2024 v 12:00 hod.; na něm se bude schvalovat rozpočet na rok 2024. H. Zbudilová 

doporučila nastudovat materiály pro zasedání před zahájením (bude omezený čas na setkání  

AS TF JU). M. Ehrlichová navrhla dřívější zasedání o ½ hodiny. Paní místopředsedkyně uvedla 

důležitost času v 12:00 hod. vzhledem k plánované účasti děkana a tajemnice na něm.  

Příští zasedání vede K. Mašková. Zápis povede J. Nota. Následné zasedání bude plánované po 

letní odmlce na podzim (konec září 2024). Paní předsedkyně doporučuje sledovat email,  

kde budou uvedeny aktuální informace. V případě ukončení studia slečny Maškové a Landové 

je nutné vyřešit situaci ohledně členství v AS TF JU. Paní předsedkyně jim doporučila,  

jak postupovat v mezičase, kdy nejsou studentkami (viz Jednací řád TF JU).  

 

Na závěr zasedání místopředseda poděkoval přítomným senátorům za účast a popřál mnoho 

úspěchů do příštích společných jednání.  

 

Zapsala: Veronika Zvánovcová 

15. 5. 2024 

 

Ověřila: Helena Zbudilová 

21. 5. 2024 


